
 

 

Verslag algemene ledenvergadering: 

 

Aanwezige bestuursleden: Bart Fonteyne, Kim Ossieur, Dirk D’hondt, Bart 

Wilssens, Jan Willems, Hans Swillens, Gerold Goedeme, Wim Tant 

Aanwezige leden: Guy Kerckhof, Stefaan van de moortekle, Tom Van Miegham, 

Frank van Laeken, Ben Stevens. 

Verslag: 

1. Kastoestand 

a. De financiële toestand is goed, de penningmeester is begonnen 

met terugbetalen van de ledenlening voor de gepensioneerden. 

Details kunnen ingekeken worden bij de penningmeester. Er zijn 

geen opmerkingen van de aanwezige leden, de jaarrekening wordt 

goedgekeurd. 

2. Bestuursmandaten 

b. Er vervallen geen mandaten dit jaar, volgend jaar zijn er 8 

mandaten die vervallen. Niet alle bestuurders geven aan te willen 

stoppen maar nieuwe bestuursleden zijn altijd welkom. 

3. Onderhoud gebouw 

c. We werken samen met Andie Decock van avdk-architecten, ze 

hebben ervaring met het herstellen van gevels in een maritiem 

milieu. Ze zullen een lastenboek opstellen en in een tweede fase 

de herstelling van de gevel begeleiden. Bart Wilssens is de 

contactman binnen het bestuur. De nodige plannen zijn recent 

doorgestuurd. Het lastenboek zal naar meerdere aannemers 

worden gestuurd, het bestuur zal adhv de offertes beslissen over 

de uitvoering van de gevelwerken. 



4. Lidgeld 

d. Het lidgeld blijft 20 Euro. 

5. Varia:  

e. soosbbq, er zijn nog maar 8 inschrijvingen voor de Soosbbq. De 

leden wordt gevraagd reclame te maken en aan de jonge loodsen 

het belang van de Soos en de samenhorigheid uit te leggen. 

f. De leden merken op dat de communicatie niet optimaal verloopt. 

Het bestuur neemt hiervan akte en probeert beter te doen in de 

toekomst. 

 


